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PROTOKÓŁ  Nr XXXIV/2017  

sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

odbytej w dniu  19 kwietnia 2017 r. 

 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21. 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -  21. 

 

Listy obecności w załączeniu do Protokołu. 

Obrady rozpoczęto 16
00

, zakończono  o godzinie 16
15

. 

 

Punkt 1 

 Otwarcie sesji . 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  dokonał otwarcia XXXIV sesji 

Rady Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie 

gminnym / Dz. U. z 2016 r. Dz. U. poz. 446  z późn. zm.  wypowiadając formułę „Otwieram 

XXXIV sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”. Następnie przywitał serdecznie 

zaproszonych gości oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

 

W obradach udział wzięli: 

1. p. Jerzy Bauer    - Burmistrz Miasta, 

2. p. Zbigniew Chrupek   - Pierwszy Zastępca Burmistrza Miasta  

3. p. Bożena Szostak   - Sekretarz Miasta  

4. p. Anna Wilczyńska   - Skarbnik Miasta, 

5. p. Magdalena Szczapa  - Radca Prawny  

6. p. Daniel Choinka       - Dyrektor Wydz. RG 

7. p. Marek Kuziak   - Kierownik Biura Bepieczeństwa 

8. p. Agnieszka Gwardiak  - Insp. w Wydz. RG 

9. p. Renata Subda   - Insp. oświaty 

10. przedstawiciele  mediów lokalnych i regionalnych  

  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  stwierdził, że na stan 21 Radnych, 

obecnych na sesji  jest 21 Radnych w związku z powyższym podjęte uchwały będą 

prawomocne.    

   

 

 

 

  



Punkt 2  

Informacja o  porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował o tym, że w dniu   

14 kwietnia  2017 r. na jego ręce wpłynął wniosek Burmistrza Miasta o zwołanie sesji Rady 

Miasta w trybie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym z porządkiem obrad, który radni 

otrzymali.  

Rada Miasta  może wprowadzić zmiany do  porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady, jednak w przypadku sesji zwołanej w wyżej wymienionym 

trybie wymagana jest zgoda wnioskodawcy czyli w tym przypadku Burmistrza Miasta. 

 Radny p. Władysław Krzyżanowski zwrócił uwagę na to, że wnioskodawca kolejny 

raz  występując z wnioskiem o zwołanie sesji w trybie art.20 ust. 3 nie przestrzega  Statutu 

Miasta tj. zapisów  § 35. Radny  podkreślił, że  § 35 wskazuje jakie punkty powinny znaleźć 

się w porządku obrad każdej sesji. Wniósł, aby wnioskodawca uzupełnił Porządek obrad  

o punkty, których ujęcie w Porządku obrad dzisiejszej sesji jest możliwe.  

 Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił się z prośbą do Zastępcy Burmistrza Miasta  

p. Zbigniewa Chrupka, aby wprowadził do Porządku obrad dzisiejszej sesji temat budowy 

parkingu przy ul. Wiśniowej. Radny uznał, że konieczne jest oficjalne potwierdzenie  

wypowiedzi, podczas wczorajszej rozmowy,  Zastępcy Burmistrza Miasta p. Z. Chrupka  

o tym, że radny p. J. Wilczyński warz z innymi radnymi  blokuje budowę parkingu i tego czy 

zadanie to jest ujęte w budżecie miasta. Radny uznał za niewłaściwe zachowanie Zastępcy 

Burmistrza Miasta p. Z. Chrupka. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy  Bauer podtrzymał  wniosek w zakresie Porządku obrad 

dzisiejszej sesji.  

Innych głosów  nie było.  

Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla 

Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do 

realizacji na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 

4. Zakończenie obrad. 

Punkt 3  

Podjęcie uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 

Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań 

przewidzianych do realizacji na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka. 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer uzasadnił konieczność  podjęcia uchwały. 

Warunkiem modyfikacji  Planu  inwestycyjnego przez jednego uczestnika  jest podjęcie przez 

wszystkich partnerów  RIT stosownych uchwał. Uznał, że miasto jako beneficjent środków 



zapewne nie będzie przeciwne podjęciu ww. uchwały.  Następnie zgłosił autopoprawkę do 

załącznika  uchwały polegającą na sprostowaniu oczywistej omyłki pisarskiej polegającej na 

dodaniu w pozycjach: 

- 2K – Termomodernizacja zespołu budynków SPZOZ, wyrażenia: -ZZ w Makowie 

Mazowieckim,   

-1B –Modernizacja infrastruktury i wyposażenia medycznego SPZOZ wyrażenia: -ZZ  

w Makowie Mazowieckim. 
  

 Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę na to, że  z analizy projektu uchwały 

wynika, że w programie biorą udział miasta i wszystkie Starostwa, mające siedzibę w tych 

miastach  oprócz Starostwa Ostrowskiego. Radny podkreślił, że tam gdzie w Programie bierze 

udział miasto  i powiat   środki planowane do pozyskania są dużo większe. Radny zapytał 

dlaczego starostwo Ostrowskie nie uczestniczy  w tym Programie, zapytał czy powodem tego 

była odmowa Starostwa czy władze miasta proponowały Starostwu wspólny udział  

w programie. Radny uznał, że jest to bardzo istotne bo dzięki temu Programowi można było 

wykonać np. drogi łączące  gminę z miastem, w sytuacji gdy środki na takie zadania nie będą 

pozyskane to miasto będzie musiało wykonać te drogi za własne środki.   

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  poinformował o tym, że nie zna powodów dlaczego 

Powiat Ostrowski nie przystąpił do Programu RIT.  Dodał, że o powody należy zapytać 

władze powiatu najlepiej na sesji Rady Powiatu. 

 Radny p. Stanisław Dylewski przypomniał że Burmistrz Miasta w swojej ulotce 

przedwyborczej  zapewniał, że będzie zgoda miedzy urzędami i instytucjami.  Radny uznał, 

że wspólne działania inwestycyjne byłyby korzystniejsze zarówno dla miasta jak i powiatu.  

Radny zapytał czy Burmistrz Miasta  mając wiedzę o  Programie proponował Starostwu 

przystąpienie do niego.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, że nie ma wiedzy dlaczego Powiat nie 

uczestniczy w tym Programie. Podkreślił, że pytania o to należy kierować do Starosty  

i Zarządu Powiatu. Odnosząc się do kwestii współpracy z Powiatem wskazał na 

podejmowane przez Radę Miasta uchwały dot. wspólnego realizowania przedsięwzięć np. 

parking przy ul. Rubinkowskiego, przebudowa ul. 63 Rok.  

 Radny p. Władysław Krzyżanowski  podkreślił, że ostrowski szpital jako jedyny  

w regionie ostrołęckim nie bierze udziału w  Programie. Radny uznał, że w kwestii 

przebudowy ul. 63 Rok współpraca polega na jednostronnym, ogromnym finansowaniu  

/ w 50%/ przedsięwzięcia, które należy do zadań własnych powiatu.  

Innych głosów w dyskusji nie było.  

 

W związku z zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych 

poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu 

Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań 

przewidzianych do realizacji na terenie Miasta Ostrów Mazowiecka wraz z autopoprawką. 



 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu jawnym 

21 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” przy 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła 

Uchwałę Nr XXXIV/245/2017 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Inwestycyjnego dla Miasta Ostrołęki i 

subregionu ostrołęckiego w zakresie zadań przewidzianych do realizacji na terenie Miasta 

Ostrów Mazowiecka. 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

Punkt 4 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował o tym, że porządek 

obrad został wyczerpany a następnie zamknął obrady XXXIV-tej sesji Rady Miasta  

w Ostrowi Mazowiecka. 

sporządziła: 

Izabela Rejniak 

Kierownik Biura Rady  

Przewodniczący Rady Miasta 

 

                /-/ Zbigniew Krych 

 


